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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schrifteUjke statenvragen van de statenfractie van SOPLUS 
over de nieuwe concessie voor de regiotaxi/ moblUteltscentrale zoals Ingediend op 2 oktober 2015. 
Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 
4 november 2015. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris de voorzitter 

van der Wal 

Inlichtingen bij 

E.M. Strating 
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0320-265279 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van SOPLUS over de nieuwe concessie voor de 
regiotaxi/ mobiliteitscentrale, ingediend op 2 oktober 2015, en de antwoorden daarop van het 
college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 4 november 2015 (1801318). 

Vraag 1. Waar bestaat het verschil inzicht uit met betrekking tot financiën, inhoud en proces 
tussen provincie en gemeente; 

Er is inmiddels geen verschil van inzicht meer tussen provincie en gemeenten. Deze had betrekking 
op de uitgangspunten van het bestek. 

Vraag 2. Is het college bereid om de notulen of gespreksverslagen van de gevoerde overleggen met 
de gemeenten over deze materie ter beschikking te stellen aan PS? 

Nee, maar wij stellen u de discussienota ter beschikking (leeskamer). 

Vraag 3. Waarom is PS pas in september over deze problemen via de lijst van ingekomen stukken 
(LIS) geïnformeerd, terwijl de vertraging op 2 juli 2015 al bij het college bekend was? 

Al begin juU is de mededeUng aangeleverd aan de statengriffie. In verband met de verstreken 
deadUne op het moment van aanleveren, met aansluitend het reces, is de mededeUng meegestuurd 
bij de eerstvolgende LIS die op 20 augustus Is verzonden. 

Vraag 4. Welke (extra) inspanningen heeft het college (vanaf 2 juli) tot op heden verricht om 
verlenging van het bestaande contract in 2016 te voorkomen? 

Gedeputeerde Stuivenberg heeft het initiatief genomen om met de betrokken wethouders kennis te 
maken en de ontstane situatie te bespreken. Dit heeft geleld tot een discussienota, welke op 16 
september is besproken en vastgesteld In de stuurgroep. Deze discussienota vormde Input voor het 
bestek, dat daarna derinltief gemaakt kon worden. Eind september is dit bestek in de diverse 
colleges van B&W geweest, waar allen conform het voorstel over het bestek besloten hebben. Het 
bestek is op 9 oktober 2015 gepubUceerd. 

5. Wat zijn de mogelijke negatieve financiële gevolgen: 
a. Bij verlenging van het huidige contract voor de provincie 
b. Bij verlenging van het huidige contract voor de gemeenten 
c. Waar dalen deze meerkosten neer en zijn hierover al afspraken gemaakt? 
d. Zo nee waarom niet en zo ja wanneer en met wie en hoe luiden die afspraken? 

Er zijn geen financiële gevolgen omdat het huidige contract wordt verlengd onder de huidige 
condities tot 1 april. 


